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President del Villarreal Futbol Club 
Sr. Fernando Roig Alonso 
Carrer de Blasco Ibáñez, 2 
12540 Vila-real 

Senyor president, 

En primer lloc us volem agrair tot l'esforç que dediqueu a la gestió i millora del nostre 
club de futbol, que repercuteix en el bon nom del poble i de tota la comarca. Com a 
vila-realencs, estem orgullosos del nostre club de futbol i sabem que ens representa 
arreu del món. I aquesta satisfacció de pertànyer a un poble que es vesteix de groguet 
ens aglutina i cohesiona com a poble. I més encara quan el nostre equip fa honor a la 
terra que l'ha vist nàixer i té l'himne en valencià, com també són en valencià els lemes 
que s'escolten al camp per a animar l'equip. 

A hores d'ara el club està immers en unes obres de gran envergadura, amb l'ampliació 
de l'estadi. Es tracta, sense dubte, d'un projecte molt ambiciós que afavorirà el club i 
l'afició, i considerem que l'estadi reformat ha de continuar sent fidel a les senyes 
d'identitat del poble que l'ha fundat i que el veu créixer, i per això, el nom de l'estadi, no 
pot ser altre que "Estadi de la Ceràmica", en valencià, com també és valenciana la 
mascota del club "Groguet" i la immensa majoria de l'afició. 

Com sabreu la nostra associació treballa per a reivindicar la llengua i la cultura 
valencianes i per aconseguir que siguen plenament vives i útils en tots els àmbits, i per 
això ens preocupa molt que per la mateixa envergadura de la reforma es puga passar 
per alt col·locar el rètol de l'estadi en valencià. I més quan una institució de la talla del 
club, ha de caracteritzar-se per respectar escrupolosament la legislació, i el Reglament 
municipal de normalització lingüística exigeix que els espais municipals han d'estar 
retolats en valencià. 

Aprofitem per adjuntar-vos el manifest que hem redactat, juntament amb la Penya 
Cèltic Submarí, la Congregació dels Lluïsos i el el Centre Excursionista de Vila-real, 
per a donar a conéixer la nostra preocupació al club, a l'afició i a la població en 
general. Confiem que la sensibilitat dels dirigents del club, i de vosté mateix com a 
màxim representant, no permetran que es perda aquesta oportunitat i que el nostre 
estadi, allà on se'n parle, siga conegut amb el nom "Estadi de la Ceràmica", una 
denominació que li dona caràcter i és fidel a la personalitat del nostre club i del nostre 
poble.  

Rebeu una atenta salutació, 

 

 
Fermí Font 
President de l'Associació Cultural Socarrats 
Vila-real 2 de desembre de 2022 
 
 


